



POWER RICH FERTILIZER INC.

POWERROOT™ 1-2-1 APPRÊT DE SEMENCES

Numero d'enregistrement: 2024257F lois sur les engrais

POWERROOT™ 1-2-1 SEED PRIMER

Registration Number: 2024257F Fertilizers Act

ANALYSE MINIMUM GARANTIE

AZOTE (N) COMPLÈTE ACIDE PHOSPHORIQUE ASSIMILABLE (P_2O_5) POTASSE SOLUBLE POTASH (K_2O)

1 - 2 - 1

• CONTENU RÉEL D'ÉLÉMENTS MINEURS

AZOTE (N) COMPLÈTE 1.0%
ACIDE PHOSPHORIQUE (P_2O_5) ASSIMILABLE 2.0%
POTASSE SOLUBLE (K_2O) 1.0%
EXTRAIT D'ALGUES (*Ascophyllum nodosum*) 3.66%

SUBSTANCES NUTRITIVES EXPONENTIELLES DE A À Z

MODE D'EMPLOI

Types de cultures prévues : Blé, Orge, Avoine, Pois, Haricots, Pois chiches, Lentilles
Mélanger 1 dose de PowerRoot (1-2-1) pour 1 à 3 doses de waler. Ou utiliser suffisamment d'eau pour recouvrir uniformément la quantité de semences ciblée. Pour un résultat optimal, laisser sécher avant de planter. Remarque : En cas d'application avec un traitement de semences, ce dernier sert de support ; la dilution avec le waler n'est pas nécessaire

General: IF IRRITATION OR DISCOMFORT OCCURS, OBTAIN MEDICAL ATTENTION FROM A PHYSICIAN.
Eye contact: IMMEDIATELY FLUSH WITH PLenty OF WATER FOR 10 MINUTES. KEEP EYES WIDE OPEN WHILE FLUSHING. SEEK MEDICAL ATTENTION IF IRRITATION PERSISTS.
Skin contact: WASH WITH MILD SOAP AND WATER. GET MEDICAL ATTENTION IF DISCOMFORT OCCURS.

Ingestion: DRINK BEAUCOUP D'EAU OU DU LAIT. CONSULTEZ UN MÉDECIN EN CAS D'INGESTION.
Inhalation: NE PAS RESPIRER INTENTIONNELLEMENT LES VAPEURS. ARRÊTEZ LA ZONE ET ALLEZ DANS UN ESPACE OUVERT.

AVERTISSEMENT: Éviter tout contact direct avec la peau et les yeux. Conserver dans un endroit frais à l'abri de la lumière directe du soleil. Garder le récipient bien fermé et loin des sources de chaleur afin de maintenir l'intégrité du produit.

LITRES

FOURNÉE

LE VENDEUR N'AYANT AUCUN CONTRÔLE SUR L'UTILISATION DE CE PRODUIT,
L'ACHETEUR ASSUME TOUTES LES RESPONSABILITÉS RELIÉES À CETTE UTILISATION.
Vendu en 10 L (2,5 Gal), en fût de 209 L (55 Gal) ou en fourre-tout de 1 000 L (264 Gal)

Fabriqué par PowerRich Fertilizer Inc.

GUARANTEED MIN. ANALYSIS

TOTAL NITROGEN (N) PHOSPHORIC ACID (P_2O_5) SOLUBLE POTASH (K_2O)

1 - 2 - 1

• TRACE ELEMENT CONTENT

TOTAL NITROGEN 1.0%
AVAIL. PHOSPHORIC ACID (P_2O_5) 2.0%
SOLUBLE POTASH (K_2O) 1.0%
SEAWEED EXTRACT (*Ascophyllum nodosum*) 3.66%

EXPONENTIAL NUTRIENTS FROM A TO ZINC

DIRECTIONS FOR USE

Intended crop types: Wheat, Barley, Oats, Peas, Beans, Chickpeas, Lentils
Mix 1-part PowerRoot (1-2-1) to 1-3 parts waler. Or use enough water to uniformly cover targeted amount of seed. For best results let dry before planting. Note: When applying with seed treatment, the seed treatment is the carrier and diluting with waler is not required.

General: IF IRRITATION OR DISCOMFORT OCCURS, OBTAIN MEDICAL ATTENTION FROM A PHYSICIAN.
Eye contact: IMMEDIATELY FLUSH WITH PLenty OF WATER FOR 10 MINUTES. KEEP EYES WIDE OPEN WHILE FLUSHING. SEEK MEDICAL ATTENTION IF IRRITATION PERSISTS.
Skin contact: WASH WITH MILD SOAP AND WATER. GET MEDICAL ATTENTION IF DISCOMFORT OCCURS.
Ingestion: DRINK PLenty OF WATER OR MILK. SEEK MEDICAL ATTENTION IF DISCOMFORT OCCURS.
Inhalation: DO NOT INTENTIONALLY BREATHE VAPEURS. VENTILATE AREA AND GO TO AN OPEN SPACE.
AVOID DIRECT CONTACT WITH THE SKIN AND EYES. STORE IN A COOL PLACE OUT OF DIRECT SUNLIGHT. KEEP CONTAINER TIGHTLY CLOSED AND AWAY FROM HEAT SOURCES TO MAINTAIN PRODUCT INTEGRITY.

LITRES

FOURNÉE

THE USE OF THIS PRODUCT BEING BEYOND THE CONTROL OF THE SELLER
BUYER ASSUMES ALL RISK OF USE HEREWITH.

Sold in 10L (2.5 Gal) , 209L Drum (55 Gal) or 1000L Tote (264 Gal)

Manufactured by PowerRich Fertilizer Inc.